

tier Saint-Antoine de la Cité de Montréal; et appartenant, autant qu'il a été possible auxdits Commissaires de s'en assurer, à Thos.-F. How et J.-Godfrey Bird: la somme de Mille huit cent soixante-trois piastres et cinquante et un centins (\$1,863.51).

R.-STANLEY WEIR, Recorder.
J.-HAMILTON FERNS,
A. LANGEVIN,
FITZ-JAMES E. BROWNE,
T. CHARPENTIER, Jr.
Commissaires.

Montréal, 3 août, 1904.

* * *

2.—Une lisière de terrain sur laquelle est érigée une fenêtre-baie (bay-window), bornée au Sud-ouest par le lot du cadastre No 1679 (partie) (exproprié), ce côté mesurant environ 9 pieds; au Nord-ouest par le lot du cadastre No 1679 (partie) (résidu), ce côté mesurant environ 23 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 1680, ce côté mesurant environ 9 pieds; au Sud-est par la rue Sainte-Catherine, ce côté mesurant environ 23 pieds; contenant une superficie d'environ 207 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-est du lot du cadastre No 1679 (partie) aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier Saint-Antoine de la Cité de Montréal; et appartenant, autant qu'il a été possible auxdits Commissaires de s'en assurer, à la succession S.-C. Bagg: la somme de Onze cent quatre-vingt seize piastres et quatre-vingts centins (\$1,196.80) répartie comme suit, savoir:

Succession S.-C. Bagg, propriétaire	\$996 80
Thomas Talbot, locataire	200 00
	<hr/>
	\$1 196 80

R.-STANLEY WEIR, Recorder.
J.-HAMILTON FERNS,
J.-H. KENNEDY,
A. LANGEVIN,
Commissaires.

Je souscris seulement à l'indemnité en faveur de Thomas Talbot.

FITZ-JAMES-E. BROWNE.

Montréal, 3 août, 1904.

* * *

3.—Une lisière de terrain, bornée au Sud-ouest par le lot du cadastre No 1676 (partie) (exproprié), ce côté mesurant environ 9.67 pieds; au Nord-ouest par le lot du cadastre No 1676 (partie) (résidu), ce côté mesurant environ 21.3 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 1677.7 (exproprié); ce côté mesurant environ 9.67 pieds; au Sud-est par la rue Sainte-Catherine, ce côté mesurant environ 21.3 pieds; contenant une superficie d'environ 206 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-est du lot du cadastre No 1676 (partie) aux plan et livre de renvoi officiels pour le quartier Saint-Antoine de la Cité de Montréal; et appartenant, autant qu'il a été possible auxdits Commissaires de s'en assurer, à W.-Samuel Scroggie: la somme de Quatre cent quatre-vingt quatorze piastres et quarante centins (\$494.40).

R.-STANLEY WEIR, Recorder.
J.-HAMILTON FERNS,
A. LANGEVIN,
FITZ-JAMES-E. BROWNE,
T. CHARPENTIER, Jr.
Commissaires.

Montréal, 3 août, 1904.

* * *

4.—Une lisière de terrain sur laquelle sont érigés deux escaliers, bornée au Sud-ouest par le lot du cadastre No 1675 (exproprié), ce côté mesurant environ 10 pieds; au Nord-ouest par le lot du cadastre No 1675A (résidu), ce côté mesurant environ 44.2 pieds; au Nord-est par le lot du cadastre No 1676 (partie) (exproprié), ce côté mesurant environ 9.67 pieds; au Sud-est par la rue Sainte-Catherine, ce côté mesurant environ 44.2 pieds; contenant une superficie d'environ 434.7 pieds carrés, ladite lisière de terrain étant la partie Sud-est du lot du cadastre No 1675A aux plan et livre de renvoi officiel pour le quartier Saint-Antoine de la Cité de Montréal; et appartenant, autant qu'il a été possible auxdits Commissaires de s'en assurer, à la succession S.-C. Bagg et al.: la somme de Mille huit cent quarante-trois piastres, vingt-huit centins (\$1,843.28).

Lesdits Commissaires font aussi rapport qu'ils ont exami-

book of reference for said St. Antoine ward of the City of Montreal: and being, as far as the said commissioners could ascertain, the property of Thos. F. How and J. Godfrey Bird, the sum of: One thousand eight hundred and sixty-three dollars, and fifty-one cents (\$1,863.51).

R. STANLEY WEIR, Recorder.
J. HAMILTON FERNS,
A. LANGEVIN,
FITZ-JAMES E. BROWNE,
T. CHARPENTIER, Jr.
Commissioners.

Montreal, August, 3rd. 1904.

* * *

2.—A piece of land, with a bay-window thereon erected, bounded on the south-western side by lot cadastral No. 1679 (part) (expropriated), said side measuring about 9.0 feet, on the north-western side by lot cadastral No. 1679, part (residue), said side measuring about 23.0 feet; on the north-eastern side by lot cadastral No. 1680, said side measuring about 9.0 feet; on the south-eastern side by St. Catherine street said side measuring about 23.0 feet; containing a superficial area of about 207.0 square feet, the said piece of land being south-eastern part of lot cadastral No. 1679 (part) of the official plan and book of reference for St. Antoine ward of the City of Montreal; and being, as far as the said commissioners could ascertain, the property of the Estate S. C. Bagg, the sum of: Eleven hundred and ninety-six dollars and eighty cents (\$1,196.80), divided as follows:

Estate S. C. Bagg, proprietor	\$996.80
Thomas Talbot, tenant	200.00
	<hr/>
	\$1196.80

R. STANLEY WEIR, Recorder.
J. HAMILTON FERNS,
J. H. KENNEDY,
A. LANGEVIN,
Commissioners.

I agree to the award in favor of Thomas Talbot only.

FITZ-JAMES E. BROWNE.

Montreal, August, 3rd., 1904.

* * *

3.—A piece of land bounded on the south-western side by lot cadastral No. 1676 (part) (expropriated), said side measuring about 9.67 feet; on the north-western side by lot cadastral No. 1676, part (residue), said side measuring about 21.3 feet; on the north-eastern side by lot cadastral No. 1677.7 (expropriated), said side measuring about 9.67 feet; on the south-eastern side by St. Catherine street, said side measuring about 21.3 feet; containing a superficial area of about 206.0 square feet, the said piece of land being south-eastern part of lot cadastral No. 1676 (part) of the official plan and book of reference for St. Antoine ward of the City of Montreal; and being, as far as the said commissioners could ascertain, the property of W. Samuel Scroggie, the sum of: Four hundred and ninety-four dollars and forty cents (\$494.40).

R. STANLEY WEIR, Recorder.
J. HAMILTON FERNS,
A. LANGEVIN,
FITZ-JAMES E. BROWNE,
T. CHARPENTIER, Jr.
Commissioners.

Montreal, August 3rd., 1904.

* * *

4.—A piece of land with two stairs thereon erected, bounded on the south-western side by lot cadastral No. 1675 (expropriated), said side measuring about 10.0 feet; on the north-western side by lot cadastral No. 1675A (residue), said side measuring about 44.2 feet; on the north-eastern side by lot cadastral No. 1676 (part) (expropriated), said side measuring about 9.67 feet; on the south-eastern side by St. Catherine street, said side measuring about 44.2 feet; containing a superficial area of about 434.7 square feet, the said piece of land being south-eastern part of lot cadastral No. 1675A of the official plan and book of reference for St. Antoine ward of the City of Montreal; and being, as far as the said commissioners could ascertain, the property of the Estate S. C. Bagg et al., the sum of: One thousand, eight hundred and forty-three dollars and twenty-eight cents (\$1,843.28).

The said commissioners also report that they have exami-